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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-11-18

Tid: 12:00
Plats: Röda rummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin (via Zoom)
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Talman Erik Broback
Organisatör FnollK Emrik Östling

FnollK-aspar Cevin Åström
Elin Ekstedt
Emma Chan
Marcus Blixt
Carl Hoogervorst
Nils Backlund
Hugo Rådegård
Nils Grimbeck
Alva Limbäck

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:08!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Vi välkomnar FnollK-asparna genom att adjungera in dem.
Cevin Åström, Elin Ekstedt, Emma Chan, Marcus Blixt, Carl Hoogervorst,
Nils Backlund, Hugo Rådegård, Nils Grimbeck och Alva Limbäck adjungeras
in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret David har beställt ett nytt lås till skyddsrumsburen och bokar möte med Chal-
mers rekrytering. Han har kollat på att klippa skåp men det verkar vara många
som inte fått info om det så han väntar en stund.
Mijo har skickat mejl om ftek och GDPR. Han har svarat på väldigt många
GDPR-frågor. Just nu är han sekreterare ish.
Linnea är på en båt så hon kommer inte vara så aktiv sekreterare ett tag. Hon
har fixat med klistermärken och tygväskor. Klistermärkena kom i fredags och
det har redan sålts tre stycken. De är mycket snyggare än de gamla och det
står ”Fysikteknologsektionen” istället för ”Teknisk fysik” på dem. Tygväskorna
kommer nog nån gång nästa vecka.
Linnea påminner folk om att försöka justera protokollen lite tidigare eftersom
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det är viktigt att sektionens medlemmar får ta del av informationen från sty-
retmötena medan den fortfarande är relevant.
Emelie har bestämt datum för JämF-workshop, vilket blir dagen innan F6-
gasquen i december, dvs fredag 17/12. Hon har även skickat mail.
Axel har snackat med E om deras bokföringssystem och de verkar tycka att
det är bra, men deras kassör lägger så mycket tid på det att han får betalt.
Axel har bokat möte med AE om sektionsmerch och även hjälpt Linnea med
vår sektonsmerch. Han har gjort kassörsgrejer.
Carl försöker komma ikapp plugget. Han var inte på FuM igår och frågar sin
representant Mijo om vad som hände. Mijo berättar att de bland annat dis-
kuterades om H:s flytt och splittring. H är negativt inställda medan de andra
sektionerna är mer positiva det. Albert säger att det var ett lugnt möte där
inte mycket hände och påpekar att H:s flytt är oändligt långt in i framtiden
och alltså inte särskilt brådskande.

§4.2 DP DP mår bra.

§4.3 F6 F6 mår bra och har blivit superhypeade på jul. De arrangerar gasque tillsam-
mans med D6 på fredag nästa vecka, dvs 26/11.

§4.4 FnollK Det är bra med FnollK.

§4.5 SNF Det är lugnt med SNF.

§4.6 Foc Det är bra med Foc. De förbereder sig för nästa veckas stormek.

§4.7 FARM FARM har mässa och kunde inte närvara.

§4.8 Talmanspresidiet Det är lugnt med presidiet.

§4.9 Aspar Asparna presenterar sig med namn och årskurs.

§5 Äskningar

§5.1 Julgran F6 har skickat in en äskning för en ny, icke-plastig julgran. Jesper säger att
granen mår dåligt och att han vill köpa en hållbar fin gran som F6 kan vattna
och ta hand om.
Carl påminner om att asparna inte får rösta.
Jesper svarar på frågor från styret om granen. Emma undrar var den ska stå;
Jesper svarar att den ska stå där det lilla fyrkantiga bordet står nu, på vägen
mellan ytterdörren och korridoren.
David undrar om det går emot miljöpolicyn; Jesper svarar att vi köper en gran
på 1000 sektionsmedlemmar vilket är mycket bättre än att alla köper en var.
Erik undrar om den inte kommer bli risig lång innan jul om vi köper den nu;
Jesper svarar att en kungsgran kan klara sig 3 veckor, vilket är längre än de 17
dagar de tänker att den ska behöva hålla sig fin.
Axel undrar hur mycket 800 kr räcker till; Jesper svarar att det endast räcker
till själva granen men att man kan bygga en egen fot.
Carl föreslår streck i debatten för att hinna med mötets resterande punkter.
Axel vill ställa fler frågor. Streck i debatten avslås
Emelie undrar om det är tänkt att DP ska städa efter granen; Jesper svarar
att han inte planerat så långt men att de ska ha visning av julkalendern varje
dag så de kan städa efter den.
Axel undrar vad DP tycker. De vill ha en plastgran. Albert påpekar att Jesper
sagt att F6 tar hand om den. Han tänker att den får plats i budgeten.
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Jesper undrar om vi hade kunnat köpa en ny plastgran för summan i äskningen,
vilket vi kan.
Carl yrkar på att godkänna äskningen. Axel yrkar på att avslå äskningen. Al-
bert undrar varför Axel ej vill godkänna äskningen och han svarar att eftersom
det inte finns någon konkret plan är det dumt att godkänna något som inte
nödvändigtvis är bra. Axel påpekar även att han kan godkänna äskningen själv
eftersom den är under 2 000 kr.
Emrik påpekar att om vi har en riktig gran kastar vi den när julen är över och
slipper förvara den i skyddsrummet. Mötet går till beslut.
Beslut: Att avslå äskningen om en julgran.

§5.2 Dator skärm, mus och
tangent bord

Foc vill ha en dator skärm, en mus och ett tangent bord. Martin förklarar att
man måste koppla upp sig på deras raspberry pi via HDMI-kabel och dator för
att fixa med foc pay på datorerna. De vill inte behöva att någon tar med sig
en kabel varje gång utan vill ha en skärm på sektionen.
Albert undrar om sådant kan lånas ut till infoansvarig under sektionsmötena
och får svaret att det går bra. Nils Grimbeck undrar om det inte finns massa
gamla skärmar man skulle kunna ta istället. Emrik svarar att det finns i grovsop
men de har inte HDMI.
Axel tycker att äskningen är rimlig och Carl yrkar på att godkänna den.
Beslut: Att godkänna äskningen om dator skärm, mus och tangent bord.

§6 Mottagningsworkshop Under mottagningen höll styret i en workshop som vi förklädde som gratis mat.
Carl vill att mötesdeltagarna tar fram förslag som de gillar från svaren vi fick.
Styret diskuterar de olika förslagen men kommer inte fram till särskilt mycket.
Vi ska titta vidare på det senare.

§7 Sektionsmötet Erik informerar om olika datum. Kallelsen och den preliminära föredragnings-
listan kommer på torsdag. Deadline för propositioner och liknande är måndag
LV6 23:59 medan deadline för motioner är torsdag LV5 07:59.
Axel påpekar att vi ej diskuterat dummotionen. Linnea yrkar på att vi ska
föreslå avslag i sin helhet.
Beslut: Att yrka på att avslå motionen i sin helhet.
Albert informerar om att pateterna inte är klara med den beryktade stadgeom-
skrivningen som alltså inte kommer bli av nästa möte.
Grisgruppen har inte gjort någonting än. Emelie vet inte hur det går för ar-
betsgruppen för köttfri sektion. Emma säger att det kan ta tid att kolla med
sektionsmedlemmar.
Linnea undrar om JämF kommer lägga en motion om att SAMO inte längre
ska vara ordförande i JämF. Emelie svarar att det kommer göras men att det
kanske inte blir förrän till LP3-mötet.

§8 Övriga frågor

§8.1 SaFT Umeå vill arrangera ett digitalt SaFT innan jul och ett faktiskt SaFT efter jul.
Axel undrar om det blir ett vår-SaFT i Lund också eller om det som Umeå
håller blir det enda i vår. Carl svarar att det låter som att det bara blir ett
SaFT på våren.

§8.2 Orbi Orbi vill ha möte med oss. Erik har skickat en doodle som folk ska fylla i, men
inte precis nu under mötet.

§8.3 Boka Focus Jesper tycker det suger att boka Focus. Ska man boka en hel dag måste man
göra 16 separata bokningar. Han tycker att det finns potential att göra det
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mycket enklare. Albert tror att Spidera jobbar på att lösa det, men att det tar
lite tid. Emrik tycker det är mycket enklare att boka i ett Excel-ark.

§8.4 uppdatering av
styrdokument

Erik har tittat igenom sin överlämning och undrar vem som är ansvarig för att
uppdatera styrdokumenten. Reglementet och stadgan ska justeras av sekrete-
raren. Linnea ber talman snällt att skicka ett mejl med protokollet när det är
justerat. Erik undrar vem det då är som uppdaterar sektionsmötesbesutsdoku-
mentet. Vi kommer fram till att det hittills varit oklart men vi att presidiet
sköter det i framtiden.

§8.5 Vice talmans access Linnea fuckade upp och glömde att inkludera access till städskrubben när vi
tog beslutet. Kan vi ge vice talman access till städskrubben också? Mijo yrkar
på det.
Beslut: Att ge vice talman access till städskrubben.

§8.6 FARM-korridor Axel vill ge kärnstyret access till FARM-korridoren och yrkar på det. Albert
undrar varför kärnstyret inte använder Acceptorn. Carl svarar att internet är
dåligt där. I måndags hittade kärnstyret inte nyckeln heller.
Albert undrar om vi kan vänta en vecka tills FARM kan uttrycka åsikter. Axel
informerar om att det redan är en tredjedel av kärnstyret som har access och att
vi inte har nyckel till FARM-rummet, utan använder mötesrummen bredvid.
Albert vill ändå ta det nästa vecka.
Beslut: Att bordlägga frågan om kärnstyrets access till FARM-korridoren till
nästa styretmöte.

§9 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:05!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.

4

mailto:styret.sekr@ftek.se


FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-14
Styretmötesprotokoll 2021-11-18

Fysikteknologsektionen, Chalmers

5



Äskning
Focumateriet 21/22

2021-11-18

Äskning för en dator skärm, mus
och tangent bord

Vad har Apple, Samsung och Google gemensamt? Jo att de alla intränger på Focuma-
teriets patent för focpay. Focpay revolutionerade ekonomisektorn när det lanserades
2018 och har fortsatt vara det mest användbara betalningsmedlet för samtliga fysik-
teknologer, se Figur 1.

Figur 1: Under sökning av användandet av olika betalnings tjänster utförd av Focuma-
teriet under tidsperioden augusti till oktober.

Tyvärr så saknar focpay en värdig infra struktur i dagsläget. Infra strukturen består
idag av auto mat piratens tangent bord, dator skärm och dator mus. Att Focumateriet
behöver förlita sig på dessa verktyg för att under hålla focpay för med sig två problem.
Ibland så är inte auto mat piraten tillgänglig för att snabbt transportera infra struk-
turen till focus. Det andra problemet är att led tiden mellan ett upp täckt problem är
väldigt lång, tänk till baka på auto mat strulet under mottagningen. I och med denna
bristfälliga infra struktur äskar Focumateriet 21/22:

• En Dator skärm á 1490

• En Mus och tangent bord á 199

• En HDMI-sladd á 129

Totalt belopp: 1818 kr
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Äskning
Focumateriet 21/22

2021-11-18

Enligt Focumateriets beräkningar kommer denna investering öka focpays, och därige-
nom sektionens, infra struktur till nivåer över stigande tech jättarnas nivåer, se Figur
2. Metoderna som användes för att beräkna ökningen är tyvärr sekretess belagda delar
av Focumateriets intellektuella egendom, så det går inte att gå in på hur den framtida
mängden räknades ut.

(a) Nuvarande infrastruktur nivå, data hämtad
2021-11-18.

(b) Förväntad mängd infrastruktur efter att
styret godkänner äskningen.

Figur 2: Mängden infra struktur för focpay i den högra panelen är uträknad med me-
toder baserade på AI, ML och Big Data i samverkan med MPENM och MPCAS.
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